
                                                 Z  A  P  I  S  N  I  K   
 
 
sedme seje sveta Krajevne skupnosti Črni Vrh, ki je bila v torek 4. 7. 2023 ob 
19,30 uri v sejni sobi Krajevne skupnosti Črni Vrh v prisotnosti: 
Gregor Rupnik, Veronika Škedelj, Aleksandra Rupnik, Andraž Bizjak, Robert 
Rupnik, Metod Habe, Jošt Rupnik, Silvana Rupnik, podžupan Andrej Poglajen, 
Gregor Rupnik 
 
 
Odsotni: Lovrenc Habe opr., Florjan Lampe, Matej Bonča, Anej Leban 
 
 
 
Predlog dnevnega reda: 
 

1. Potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika prejšnje seje 
3. Pregled opravljenega dela v letu 2023 
4. Plani aktivnosti za drugo polovico leta 2023 
5. Razno 

 
                                                   Ad. 1. 
 
Na predlagani dnevni red  ni bilo pripomb. 
 
                                                   Ad. 2.  
 
Člani sveta so potrdili zapisnik prejšnje (šeste) seje sveta KS Črni Vrh. 
 
                                                   Ad. 3. 
 
Predsednik sveta KS Črni Vrh je predstavil kaj se je naredilo v KS Črni Vrh v letu 
2023:  

- Javne poti so sanirane 
- Asfaltirana je javna pot mimo kasaren do Pavleta Čuka 
- Pridobili smo soglasje za obnovo pokopališkega zidu 
- Park Črni Vrh bo po novem spet urejala KS Črni Vrh 

 
 



                                                 Ad. 4. 
 
V drugi polovici leta 2023 nas čakajo naslednje naloge: 

- Pridobiti izvajalca za sanacijo pokopališkega zidu 
- V domu krajanov je predvideno, da se ulije tlake 
- Vaški trg se bo saniral v letu 2024 (zagotovilo župana) 
- Cesta v Balilo se bo sanirala v letu 2023 in sicer le  80 metrov ostalo v letu 

2024 
- Za čistilno napravo je potrebno pridobiti soglasja mejašev 
- Šolska pot je v proračunu za leto 2024 
- Potrebno je narediti popis LC, ki so potrebne sanacije do prvega branja 

proračuna za leto 2024 
-  

                                                         Pod točko razno 
 
Predlog krajana je da se cesto iz vaškega trga mimo domačija Pagon zapre za 
splošni promet. Dovoljuje se le za lokalni promet. 
 
Javno se pohvali gospodinjo, (članico Društva kmečkih žena), ki je za slavnostno 
sejo spekla orehovo potico. Hvala ji. 
 
Seja je bila zaključena ob 21.30 uri. 
 
Zapisala:                                                                                    Predsednik sveta KS: 
Dorica Tominec                                                                            Gregor Rupnik 
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